

No. 4739. Multilateral

CONVENTION ON THE RECOGNITION AND ENFORCEMENT OF FOREIGN ARBITRAL AWARDS. NEW YORK, 10 JUNE 1958 [*United Nations, Treaty Series, vol. 330, I-4739.*]

PARTIAL WITHDRAWAL OF DECLARATION

Mauritius

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 24 May 2013

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 24 May 2013

N° 4739. Multilatéral

CONVENTION POUR LA RECONNAISSANCE ET L'EXÉCUTION DES SENTENCES ARBITRALES ÉTRANGÈRES. NEW YORK, 10 JUIN 1958 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 330, I-4739.*]

RETRAIT PARTIEL DE DÉCLARATION

Maurice

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 24 mai 2013

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 24 mai 2013

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

The Government of Mauritius notified the Secretary-General of its decision to withdraw the declaration made upon accession with respect to Article 1 (3) of the Convention.

The remaining declaration will now read as follows:

Referring to paragraphs 1 and 2 of Article X of the Convention, the Republic of Mauritius declares that this Convention will extend to all the territories forming part of the Republic of Mauritius.

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Le Gouvernement de Maurice a notifié au Secrétaire général sa décision de retirer la déclaration formulée lors de son adhésion à la Convention en ce qui concerne le paragraphe 3 de l'article 1 de la Convention

La déclaration qui demeure se lira désormais comme suit :

Se référant à l'article X, alinéas 1) et 2), de la Convention, la République de Maurice déclare que la présente Convention s'étendra à l'ensemble des territoires faisant partie de la République de Maurice.